
Beantwoording verhelderende/technische vragen

Vragen gesteld: 
In commissie Ruimtelijk Domein  d.d.: 19-2-2020

Vragensteller: DJ. Gloudemans Partij: PvdA

Portefeuillehouder:  J. Briels

Onderwerp: RIB Onderzoek duurzame warmte Mariahout

Vraag: Waarom is een bewonersparticipatie noodzakelijk om dit project te starten?

Antwoord: 

Vraag: Hoeveel huizen kunnen er op korte termijn aardgasvrij gemaakt worden?

Antwoord:

Vraag: Wanneer komen de resultaten van het onderzoek beschikbaar want het project moet 
over 2 maanden al zijn afgerond?

Datum beantwoording: 
Antwoord is afgestemd met de portefeuillehouder.


